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لحظه ای که استرس قلعه نویی را فرا گرفت 
دیدار گل گهر و فولاد خوزســتان که یکــی از دیدارهای جذاب 
و تماشــایی روز اول هفتــه یازدهم رقابت های لیــگ برتر بود با 
پیروزی یک بر صفر شــاگردان امیر قلعه نویی بــه دقایق پایانی 
رسید؛ جایی که سیرجانی ها توانســتند روی یک ضدحمله سریع 
دروازه کریستوفر کنت را برای دومین مرتبه باز کنند و کار را برای 
بازگشت شاگردان نکونام به ماموریتی غیرممکن بدل کردند.البته 
فولاد خوزســتان که در بازی هفته گذشته توانسته بود بلافاصله 

پس از گل نســاجی پاسخ این گل را بدهد در ورزشگاه فولاد آره نا 
هم دســت به کار مشــابهی زد و چند ثانیه پــس از گل مرتضی 
تبریزی با ضربه تماشایی علیرضا کوشکی از پشت محوطه جریمه 
دروازه فروزان را باز کرد تا دقایق پایانی با التهاب و استرس زیادی 
میان دو تیم دنبال شــود. کوشــکی برای به ثمر رسیدن این گل 
حرکتــی در عرض را آغاز کرد و چند ثانیه پس از خارج شــدن از 
محوطه جریمه به توپ ضربه زد ولی امیر قلعه نویی معتقد بود که 

این بازیکن ریزنقش چند ثانیــه پیش از زدن ضربه روی بازیکن 
تیمــش خطا کرده و پس از گل با عصبانیت و چهره ای برافروخته 
این موضوع را بــه موعود بنیادی فر انتقال داد. داور مســابقه اما 
اعتقادی به خطا نداشــت و گل را پذیرفت تا در ســه دقیقه باقی 
مانده استرس بسیار زیادی بر جو مسابقه حاکم شود. درنهایت این 
مسابقه با برتری ارزشــمند گل گهر تمام شد و امیر قلعه نویی برد 
ارزشمندی را در دیدار حیثیتی مقابل جواد نکونام به نام خودش زد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

آنته چاچیچ، ســرمربی تیم فوتبــال دینامو زاگرب 
کرواسی، پس از شکســت تلخ خانگی برابر میلان، 
تیمش را برای مصاف مقابل اوســیک در یک دربی 
حســاس داخلی آماده و در مــورد این بازی صحبت 

کرده که در ادامه می خوانید؛
او صحبت های ابتدایی اش در مورد بازی را آغاز کرد 
و گفت: به مسابقات قهرمانی کشور برمی گردیم. می 
توان گفت دربی پیش روی ماست. هدف این باشگاه 
حفظ برتری در فوتبال کرواســی اســت که اولویت 
ماســت و در عین حال کســب جواز ادامه حضور در 
یکی از لیگ های اروپایــی. ما تاکنون همه اینها را 
با موفقیت انجام دادیم. بــه همین دلیل بازی امروز 
بسیار مهم است. ما به دنبال سه امتیاز بازی خواهیم 
بود، امیدوارم با وجود میزبانی از ســوی اوسیک، در 
آن جو پرهیجان موفق شــویم. ما در اسلاوونیا هم 
هواداران زیادی داریم. یک حریف جاه طلب در انتظار 

ماست.
چاچیــچ در خصوص محروم یا مصــدوم گفت: ما 
مشکلاتی داریم، شــوتالو ضربه خورد، بنابراین باید 
ببینیم که آیا می توانیم روی او حســاب کنیم. البته 
حتی روبرت لیوبیچیچ هم به دلیل ســه کارته بودن 

نمی تواند بازی کند.
ســرمربی دینامو در پاسخ به این ســوال که فرق 
اوســیک زیر نظر نناد بیلیکا با این تیم زیر نظر رنه 
پومس در چیست، این طور پاســخ داد: آنها فصل را 

با خوش بینی زیادی شــروع کردند. سقوط در اروپا 
روحیــه آنها را تضعیف کــرد. نتیجه یک جو بد بود. 
بیلیکا مطمئناً تنها مقصر چنیــن وضعیتی نبود. رنه 
پومز موفق شــد تیم را ســازماندهی کند، اوســیک 
تهاجمی تر بازی می کند تا گل های بیشــتری ثبت 

کند. آنها تا ایــن بازی در وراژدین روند خوبی دارند. 
این نتایج اوســیک انتظار می رفت، چون اوســیک 
اســکوادی باکیفیت دارد، تا پایان مسابقات قهرمانی 
به دنبال جایگاه خود در صــدر خواهند بود. بازی با 
مــا در بهترین لحظه ممکن به آنها رســید. اخیراً دو 

بار به عنوان برنده ظاهر شده ایم، امیدوارم امروز باز 
هم برنده شویم.

سوال بعدی در مورد تغییرات دینامو به نسبت بازی 
قبــل بود که چاچیچ گفت: بعــد از تمرین می بینم. 

خیلی تغییر داریم.

دوران هدایت اوسیک توســط چاچیچ، سوژه دیگر 
پرسش برنامه بود که ســرمربی کهنه کار کروات در 
موردش گفت: ما بازیکنان باکیفیتی داشتیم و امروز 
مردم اوســیک می گویند کــه در آن پاییز زیباترین 
فوتبال را بازی کردیم. بــه هایدوک پنج گل زدیم. 
آن دوران پرتلاطم بود، هنوز پرده های شــنی روی 
پنجره ها وجود داشــت. دوره کوتاهی بود اما خیلی 
خوشحالم. من دوستان زیادی آنجا دارم، قبل از بازی 
با میلان، پوپسکو که در آن زمان برای اوسیک بازی 
می کرد، به دیدار من آمد. سپس کرپان شروع به کار 

کرد، زکیچ را به تیم المپیک فرستادم.

»در مورد کســانی که می گویند برخی از بازیکنان 
دینامو با آخرین بازی های خود جایگاه خود را در تیم 

ملی به خطر انداختند، چه می گویید؟
» ایــن ســوالی بود کــه چاچیچ را بــه یک بحث 
طولانی تر کشــاند: من نمی فهمم افرادی که مدت 
هاســت فوتبال را دنبال می کنند چطوری می توانند 
طوری فکر کنند که یک شبه می توانند همه چیز را 
زیر ســوال ببرند؟ بازیکنان من را که تا الان نتیجه 
گرفته اند زیر ســوال ببرند و اگر بخواهید حتی من 
را کــه مدت زیادی مربی بــوده ام. افرادی که هرگز 
ایــن فضا را حس نکرده اند و ندیده اند و حتی برخی 
از همــکاران قدیمی تر که در حومه شــهر آموزش 
دیــده اند به من آموزش می دهند. درس می دهند!؟ 

مــن فقط یک چیز را می گویــم. اگر می خواهید به 
بالاترین مدرسه برســید، باید هزینه آن را بپردازید، 
باید از یک آســتانه خاص عبــور کنید. ما بر خلاف 
برخی باشــگاه ها که حتی با چشمانشــان هم نمی 
توانند از این آســتانه عبور کنند، از آستانه عبور کرده 
ایم. امروز ما در بالاترین ســطح تحصیل کرده ایم. 
برای چلســی پنج، برای بازی در سن سیرو دو، شاید 
دو و نیم، برای ســالزبورگ بازی اول »منهای دو«، 
در خانه »دو و نیم«، حالا مقابل میلان یک »یک« 
گرفتیــم. اما ما »تکرار کننده« خواهیم بود. اما ما در 
بالاترین سطح درس می خوانیم. زیر سوال بردن فرم 
بازیکن بعد از یکی دو بازی واقعاً بی ربط است. آنها 
به طور مداوم در حال مســابقه هستند، کاری که به 
ندرت در کرواســی از سمت بازیکنان تیمی می بینید. 
سایر باشگاه های این منطقه کجا هستند؟ آیا کسی 
فکر می کند کــه باید در نیمه نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا بازی کند؟ شــاید ما اصلًا به آنجا تعلق نداریم. 
تحقیر مــن و بازیکنان فایده ای ندارد، من برای آن 

افراد کمی متاسفم.
بعد از شکست مقابل میلان چطور است؟

چاچیچ باز هم با شــوخ طبعی جــواب می دهد: آرام 
تر از بعد از بازی جلوی اســپلیت خوابیدم. بازیکنان 
می دانند که ما به اهداف خود رســیده ایم، اما فصل 
آینده می خواهیم در لیــگ قهرمانان »تکرارکننده« 

باشیم.

 مشکل بزرگ ساپینتو برای 
دیدار سوپرجام

برنامه ارزیابی فنی تیــم ملی فوتبال با نظر کارلوس کی 
روش در شــرایطی از امروز شــروع خواهد شد که ممکن 
اســت این برنامه یــک چالش بزرگ برای اســتقلالی ها 
ایجاد کند. اســتقلال روز چهارشنبه هفته جاری در دیدار 
ســوپرجام فصل گذشته باید مقابل نســاجی قرار بگیرد و 
این در حالی اســت که چند ملی پوش اســتقلال از جمله 
سیدحســین حســینی، محمد محبی، مهــدی مهدی پور، 
روزبه چشــمی و ... از امروز به مرکز پکِ می روند تا زیر 

نظر کی روش آماده مسابقات بعدی باشند.
از آنجایی که بعــد از برنامه ارزیابی فنی رســما اردوی 
تیم ملی فوتبال شــروع خواهد شد، حالا حضور بازیکنان 
اســتقلال در تمرینــات این تیم یــا اردوی تیم ملی یک 
چالــش بــزرگ را ایجــاد خواهد کــرد. در این خصوص 
گفته می شــود ســاپینتو قصد دارد بــا کی روش صحبت 
کند تا ملی پوشــان اســتقلال را بعد از یک یا دو روز در 
اختیار بگیرد. از ســوی دیگر کی روش علاقه مند است تا 
استقلال بدون ملی پوشان به سوپرجام برود اما ساپینتو با 

آید.  چنین شرایطی کنار نمی 
قرار اســت دو طرف در این خصوص به مذاکره بنشینند 
و باید دید برای دیدار ســوپرجام ملی پوشــان استقلال 
چه شــرایطی پیدا خواهند کرد. آیــا کی روش راضی به 
غیبت چند روزه اســتقلالی های تیمــش در اردوی تیم 

ملی می شود؟

اختلاف سازمان لیگ و استقلال به کجا 
کشیده است؟

موضوع طلب هنگفت ســازمان لیگ از باشگاه استقلال 
به محل بحث بین این دو تبدیل شــده است.اختلافی که 
از زمــان مدیریت مصطفی آجورلو وجود داشــت و حالا با 

آمدن علی فتح الله زاده ادامه پیدا کرده است. 
مدیرعامل جدید اســتقلال به همراه سعید فتاحی، معاون 
باشــگاه به سازمان لیگ رفت و جلسه ای مفصل با منصور 
قنبرزاده برگزار کرد اما نتیجه  آن به بیرون درز پیدا نکرده 

است. 
با این حــال نایب رئیس دوم فدراســیون فوتبال درباره 
آخرین وضعیت طلب ســازمان لیگ ا              ز باشــگاه استقلال 
گفت: جلســه مفصلی با علی فتح الله زاده داشتیم، تلاش 
می کنیــم این موضــوع با مذاکــره حل شــود. قنبرزاده 
د                                           ر خصــوص اینکه آیا اســناد جعلــی کارگزار باشــگاه 
اســتقلال صحــت دارد، گفت: این اســناد مخدوش بود. 
تــلاش می کنیــم بحث تبلیغــات محیطی را                            بــا مذاکره 
حــل کنیم،  اما اگر به مذاکره نرســیم طبــق تکلیفی که 
داریم عمل خواهیم کــرد. طبق آنچه که د                                           ر قرارداد آمده 
 براینــد دعاوی د                                           ر مرحله اول به داوری مربوط می شــود.

طبق قرارداد بین ســازمان لیگ و باشــگاه استقلال، در 
صورت بروز اختلافات بین این دو، قبل از اینکه شــکایتی 
در ارکان قضایی فدراســیون فوتبال مطرح شود، به مرحله 
داوری مــی رود و داور تعییــن شــده به حــل اختلافات 
می پردازد. طبق قرارداد، حمید سجادی، وزیر ورزش داور 

تعیین شده برای حل اختلاف است.

عصبانیت شدید سرمربی صادق محرمی درنشست خبری!

حسین کعبی مربی تیم فولاد خوزســتان در گفت وگو با خبرنگار ما در خصوص دیدار برابر گل گهر 
ســیرجان گفت: در این هفته تمامی بازی های گل گهر را آنالیز کرده بودیم و می دانستیم چگونه باید 
به حریف ضربه بزنیم. در نیمه اول تیم حریف به زمین ما نیامد چه برســد به اینکه بخواهد حمله ای 
بکند. تمام بازی در اختیار ما بود و چند موقعیت داشتیم که فکر می کنم روز خوب گلر حریف بود وگرنه 
می   توانستیم همان نیمه نخست کار را تمام کنیم. وی افزود: در نیمه دوم هم بازی کاملا دست ما بود 
اما یک اشتباه انجام دادیم و روی ضدحمله تیم حریف گلزنی کرد. پس از آن هم موقعیت داشتیم اما 
در ادامه بازهم روی یک اشتباه ساده دیگر در میانه میدان باعث شد خیلی بچه گانه گل دوم را بخوریم. 
فکر می کنم همه  کارشناسان کیفیت تیم ما را در این دو هفته حداقل دیدند ولی به اندازه تلاشمان، 
امتیاز نگرفتیم زیبایی فوتبال همین است. در مسیر درستی قرار داریم و همه از این دو هفته ناراحتیم 
ولی روند تیم و  تلاش بازیکنان خوب است. گل گهر نیمه دوم دفاعی تر شد و تغییر تاکتیک داد. آنها 
به دنبال تســاوی بودند اما در روز نمایش عالی ما، فوتبال روی بدش را به ما نشان داد. اما به هرحال 
تبریک به تیم گل گهر سیرجان. مربی فولاد همچنین گفت: آمار مسابقه نشان دهنده همه چیز است و 
فکر می کنم عملکرد امروز نشان داد که راه را درست می رویم  و آینده برای ما روشن است. باختیم اما 
زندگی تمام نمی شود و محکم  ادامه می دهیم تا بتوانیم روزهای خوب را برای هواداران و مردم خوزستان 
بسازیم. وی در پایان در خصوص داوری نیز گفت: صحبت درباره داوری اکنون چه فایده ای دارد؟ علی 
قربانی در رختکن گفت که پنالتی روی او انجام شده است اما دیگر صحبت در این خصوص فایده ای 
ندارد. داور نگرفت و دست ما به هیچ کجا بند نیست. هفته قبل در بازی با نساجی هر چقدر خواستند 
هوادار به ورزشگاه آوردند اما امروز تا بازیکنان پایه ما را از ورزشگاه بیرون نکنند، بازی را شروع نکردند. 

این رفتار دوگانه را نمی فهمیم و به آن کاملا معترضیم.

تراکتور در شــرایطی در خانه به تســاوی یک بر یک مقابل ملوان 
رســید که اعضای تیم ســرخپوش اعتراض هــای زیادی به داوری 
مســابقه داشتند. اصلی ترین صحنه ای که باعث اعتراض تراکتوری 
ها شــد مربوط به گلی است که آنها در نیمه دوم وارد دروازه ملوان 
کردنــد اما کمــک داور اول پرچم زد و با اعلام آفســاید آن گل را 

مردود اعلام کرد.
در این صحنه و بر اســاس تصاویر تلویزیونی مشخص است که زننده 
ضربه قبل از رســیدن توپ به مهاجم تراکتور مدافع ملوان بوده و کمک 
داور اشــتباها تصور کرد که بازیکن تراکتور پاس آخر را داده و به همین 
خاطر اعلام آفســاید کرد. این مساله حالا اعتراض شدید تراکتوری ها 

را در پی داشته است.
عباس الیاســی رییس هیات مدیره باشــگاه تراکتور ضمــن انتقاد از 
عملکرد تیــم داوری بازی با ملوان به خبرنــگار ما گفت: من فکر می 
کنم اشــتباهات داوری آنقدر زیاد شــده که با حرف زدن و انتقاد کردن 
دردی دوا نمی شــود. الان حداقل در هر بازی یک اشــتباه تاثیرگذار را 
از داوران شــاهد هستیم که نتیجه بازی را تعیین می کند. هرچقدر هم 
اعتراض کنیم، فایده ای ندارد. متاســفانه همین اتفاقات فضای فوتبال 
را متشنج می کند اما ظاهرا کســی نیست این مسائل را بررسی کند و 

تصمیم درست بگیرد.
رییس هیات مدیره تراکتور همچنین گفت: اگر قرار اســت در هر بازی 
اشتباهات داوران به راحتی امتیازات را از تیم ها بگیرد که دیگر برای چه 
در لیگ رقابت می کنیم؟ ما به عنوان یک باشــگاه خصوصی میلیاردها 
تومــان در فوتبــال هزینه کردیم تا بتوانیم رقابــت کنیم و دل مردم و 

هواداران را شــاد کنیم؛ وقتی چنین اشتباهات عجیبی را از سوی داوران 
شاهد هســتیم وهیچ کاری هم از دســتمان برنمی آید، دیگر باید چه 

کنیم؟ مگر جز برقراری عدالت چیز دیگری خواسته ایم؟
الیاســی افزود: باشــگاه تراکتور همــواره در همه مــوارد تابع قوانین 
فدراســیون فوتبال بوده و سعی داشتیم همراهی مناسبی با ارکان اصلی 
فوتبال داشــته باشــیم. در عین حال انتظار داریم فدراسیون فوتبال هم 
اقدامــات لازم را برای برقراری عدالت صــورت بدهد تا حقمان خورده 
نشــود. در تبریز اینقدر راحت چند نفر به عنوان تیم داوری مقابل ملوان 
بــرد و دو امتیاز را از مــا گرفتند و رفتند، الان هم لیگ تعطیل شــده 
و صدایمان به جایی نمی رســد. شــاید اعضای کمیتــه داوران هم به 
اســتراحت و تعطیلات رفته باشند، اما واقعیت این است که باید فکری 

اساسی انجام داد.

 دیدار دو تیم تراکتور و ملوان در حالی با تساوی یک بر یک خاتمه 
یافت که به لحاظ ســوت های داوری بسیار پر اتفاق بوده است.

در همین خصوص حجت حــق وردی به خبرنگار ما گفت: ما آمده 
بودیم که ســه امتیاز را بگیریم و خیلی خوب بازی را شروع کردیم. 
هرگز دوســت نداشــتم در مورد داوری صحبت کنم ولی در بعضی 
مواقع آدم مجبور می شــود یکســری چیزها را بگوید. نحوه قضاوت 
داور در نتیجه نهایی بازی خیلی تاثیرگذار بود. ما خوب بازی کردیم 
و موقعیت ســازی کردیم اما داور به اشتباه چند خطا گرفت و به من 
هم کارت داد. در آن صحنه مصدوم شــده بودم و درخواســت کردم 
پزشــک به زمین بیاید اما داور گفــت داری وقت تلف میکنی! کدام 
بازیکــن در زمین خودی و در دقیقه 32 وقــت تلف می کند که من 
بخواهــم این کار را کنم؟ طبیعتا وقتی این اشــتباهات پیش می آید 

ذهن بازیکن نیز به هم می ریزد.
او در مورد صحنه پنالتی که بــرای ملوان اتفاق افتاد نیز تصریح کرد: 
داور خــودش روبروی صحنه بــود. بازیکن آنها یعنــی مهدی مومنی 
جلوی پای من نشســت و داور پنالتی گرفت. در هیچ کجای دنیا چنین 
برخوردهایی در منطقه هجده را پنالتی اعلام نمی کنند زیرا یک درگیری 

عادی است.
حــق وردی در مورد عــدم نتیجه گیری تراکتــور در دو بازی اخیر و 
عقــب ماندن از دیگر مدعیان قهرمانی توضیــح داد: چند هفته بود که 
خــوب کار می کردیم. بعد از بازی با آلومینیــوم اراک و نفت آبادان که 
شــش امتیاز را گرفتیم شرایطمان خوب شد. در بازی با پرسپولیس هم 
اگر محمدرضا اخباری نمی توانســت پنالتی را بگیرد نتیجه دیگری رقم 

می خورد که خدا را شــکر در نهایت آن بازی را بردیم. در بازی با مس 
رفسنجان اشــتباهات داوری زیادی دیدیم و بازیکنمان هم اخراج شد. 
در دیدار با نفت مسجدســلیمان هم اشــتباهات تاثیرگذاری رقم خورد. 
با این وجود ما ســه چهار برد و کلین شــیت متوالی داشتیم و حتی اگر 
بگوییم که شــاید ما خوب نتیجه نگرفته باشیم اما این اشتباهات داوری 
بود که تاثیر مســتقیمی در این نتایج داشت. این مساله نه فقط برای ما 
کــه اعتراض همه تیم ها را در پی دارد. شــما می بینید در تمام بازی ها 
درگیری و اعتراض زیاد است و در چنین شرایطی فقط VAR می تواند 
به فوتبالمان کمک کند. یک تیم کلی زحمت می کشــد و آنوقت با این 
اشتباهات نمی تواند مزد زحماتش را بگیرد. برای مثال اگر در بازی ما دو 
امتیاز بیشــتر می گرفتیم شرایطمان در جدول فرق می کرد. امیدوارم که 

بزودی این مسائل درست شود.

قربــان بردیف برای یازدهمین بار روی نیمکت تراکتور نشســت تا به رکورد ارطغرل 
ساغلام، سرمربی پیشین سرخپوشــان تبریزی برسد. ساغلام با احتساب بازی نساجی، 
11 بازی هدایت تراکتور را در دست داشت و موفق شد به 5 برد و سه تساوی دست پیدا 
کند تا با 18 امتیاز عملکرد قابل قبولی را از خود ثبت کرده باشــد؛ البته باید توجه کرد 
که یک شکســت و یک پیروزی ساغلام با حکم کمیته انضباطی بود. پیش از ساغلام 
زوونیمیر ســولدو برای 15 بازی سرمربی تراکتور بود اما نکته جالب این است که مدت 
زمان حضور سرمربی ترک تبار و کروات به 104 و 92 روز محدود شد تا این دو پایین تر 
از قربان بردیفی قرار بگیرند که برای صد و سی و سومین روز به نیمکت تی تی ها تکیه 
زد.قربان بردیف پانزدهمین ســرمربی تراکتور در دوران مالکیت محمدرضا زنوزی است 
و نکته جالب اینکه از 11 ســرمربی انتخاب شده توســط زنوزی حضور بیشتری روی 
نیمکت سرخپوشــان تبریزی داشته است. مصطفی دنیزلی )176(، ساکت الهامی )241( 
و رسول خطیبی )239( سرمربیانی هستند که حضور بیشتری نسبت به او دارند.اما نکته 
جالــب اینکه باتوجه به تعطیلی حدودا دو ماهه لیگ برتر، بردیف از رکورد دنیزلی عبور 
خواهد کرد و بیشــترین استمرار روی نیمکت به عنوان یک سرمربی خارجی را به خود 

اختصاص خواهد داد.
همچنین در صورتی که تا پایان سال خورشیدی جاری، زنوزی دست به اخراج بردیف 

نزند، او از رکورد رسول خطیبی و ساکت الهامی نیز عبور خواهد کرد.
نکته دیگر اینکه اگر بردیف تا پایان فصل ســرمربی تراکتور باقی بماند، این تیم برای 

اولین بار از لیگ شانزدهم، تنها یک سرمربی در طول فصل خواهد داشت.

 بعد از انتخاب ورزشگاه شهید باهنر کرمان به عنوان میزبان مسابقه سوپرجام بین دو تیم 
استقلال و نساجی، اعتراضاتی از سوی این دو  تیم   صورت گرفت و حتی آن ها خواستار تغییر 
در این تصمیم شــدند. منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال در این خصوص 
توضیحاتی ارائه کرد و گفت: تصمیم گیری د                                           ر خصوص انتخاب میزبان مسابقه سوپرجام ا              ز 
اختیارات سازمان لیگ است. برای انتخاب ورزشگاه نیز باید با نهادهای مختلف مثل شورای 
تامین و خیلی جاهای دیگر هماهنگی داشــته باشیم. مطمئن باشید طبق برگزاری جلسات 
مختلف با هماهنگی و پایش های متفاوت به جمع بندی رســیدم که بازی د                                           ر کرمان برگزار 
شود.وی د                                           ر مورد اینکه آیا محدودیت هایی برای انتخاب میزبان سوپرجام وجود داشتند، گفت: 
بله، مقداری هم محدودیت داشتیم. فراموش نکنید سوپرجام با نام شهید قاسم سلیمانی برگزار 
می شود و به احترام آن شــهید باید بازی د                                           ر کرمان که زادگاه اوست، برگزار شود. ورزشگاه 
باهنر زمین و کیفیت خوبی دارد. مطمئن باشید بدون مطالعه ورزشگاه را                            انتخاب نکردیم. هیچ 
کدام ا              ز دو تیم نیز اعتراضی به ما نکردند، بلکه د                                           ر رسانه ها می بینم که فلان باشگاه اعتراض 
کرده است. قنبرزاده د                                           ر مورد اعتراض ریکادرو ساپینتو به انتخاب کرمان، گفت: طرف حساب 
ما کادر فنی تیم ها نیســتند، بلکه طرف ما باشگاه ها و مدیرعامل آن ها هستند. مدیرعامل 
اســتقلال تقاضا کرد که بازی د                                           ر تهران برگزار شــود و حتی د                                           ر جلسه ای که با وزیر ورزش 
داشــتیم، این موضوع مطرح شد، اما به هر دلیل تهران شرایط برگزاری بازی را                            نداشت که 
خیلی ضرورتی ندارد د                                           ر مورد این موضوع صحبت کنم. باشگاه نساجی نیز این شهر را                            قبول 
نکرد و در نهایت انتخاب ما کرمان بود. ا              ز ریاست هیئت فوتبال کرمان برای برعهده گرفتن 

میزبانی تشکر می کنم.
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